
 

 

Αθήνα,  16 Μαΐου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

 Εσωτερικών 

Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

Θέμα: «Β’ Φάση ανάπλασης του Φαληρικού Όρμου: 6 πλέον τα έτη καθυστέρησης με αδυναμία κυβέρνησης 

Ν.Δ. και Περιφέρειας Αττικής να δημοπρατήσουν το έργο». 

Παρουσία του Πρωθυπουργού Κυριάκου Μητσοτάκη στις 28 Νοεμβρίου 2024 στην Πλατεία Νερού έλαβε χώρα η 

επίσημη παρουσίαση του έργου δημιουργίας του νέου Μητροπολιτικού Πάρκου στον Φαληρικό Όρμο, μετά από 6 

έτη καθυστέρησης, εξαιτίας της κυβέρνησης του ιδίου και του εκλεκτού του Περιφερειάρχη Γ. Πατούλη.  

Η εκδήλωση ακολούθησε τις  αποτυχημένες προσπάθειες της κυβέρνησης να δημοπρατήσει μέσω του 

ΤΑΙΠΕΔ την παραχώρηση σε ιδιώτη για 40 έτη της Ζώνης ΙΙΙ του Φαληρικού Όρμου που περιλαμβάνει το 

γυάλινο κτήριο, την πλατεία Νερού και το γήπεδο Tae Kwon Do προκαλώντας τις έντονες αντιδράσεις του Δήμου 

Καλλιθέας και των κατοίκων της. Η παραχώρηση τελικά ακυρώθηκε αφού χάθηκε άλλο ένα έτος, χάρη στην 

παρέμβαση της Ευρωπαϊκής επιτροπής που ζητούσε την ήπια συνδιαμόρφωση της ζώνης με το υπό σχεδίαση 

Μητροπολιτικό Πάρκο εξαναγκάζοντας την κυβέρνηση να παραχωρήσει την ζώνη στην περιφέρεια. 

Στην εκδήλωση η κυβέρνηση και η νέα Περιφερειακή Αρχή δεσμεύθηκαν ότι τον Ιανουάριο του 2025 θα 

δημοσιευθούν τα τεύχη προκήρυξης του έργου. Όμως, σε μονοθεματική συνεδρίαση του Περιφερειακού Συμβουλίου 

ο Περιφερειάρχης Νίκος Χαρδαλιάς ανακοίνωσε, μεταξύ άλλων, ότι το έργο θα προκηρυχθεί στο Α τρίμηνο του 

2025. 

Επειδή, διανύουμε πλέον το μέσο του Β  τριμήνου  και ακόμη το έργο δεν έχει διακηρυχθεί, 

Επειδή, από την άνοιξη του 2019 - οπότε και η Περιφερειακή διοίκηση της Ρένας Δούρου ήταν έτοιμη να διακηρύξει 

το έργο της Β Φάσης με διαθέσιμους περιφερειακούς πόρους και τεύχη – χάθηκαν 6 έτη για τους κατοίκους του 

λεκανοπεδίου και των δήμων Καλλιθέας, Μοσχάτου. 

Ερωτώνται οι κ.κ. υπουργοί: 

1. Ποια είναι η αιτία της νέας καθυστέρησης 5 και πλέον μηνών; 

2. Γιατί δεν έχουν προχωρήσει παράλληλα η σημαντική για τους δήμους ίδρυση του φορέα διαχείρισης 

της λειτουργίας του Μητροπολιτικού Πάρκου; Θα στηρίξει η κυβέρνηση την συμμετοχή των 

εμπλεκόμενων δήμων; 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Παππάς Νίκος 

Γιαννούλης Χρήστος 
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Δούρου Ρένα 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης 

Μαμουλάκης Χάρης 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κώστας 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

Παπαηλιού Γιώργος 

Πολάκης Παύλος 

Τσαπανίδου Πόπη 

Ψυχογιός Γιώργος 

 




